
Småhus for rusmisbrukere 

Kommunen har et ansvar for å bistå de som selv ikke klarer å skaffe seg egen bolig. 

Dessverre er et mange som strever og som venter på at kommunen skal tilby egna bolig. Ikke 

minst gjelder dette slitne rusmisbrukere. 

I kommunestyret på mandag var det lagt fram en sak om bygging av småhus for 

rusmisbrukere. I 2010 hadde formannskapet også saken til behandling.  Da var det foreslått 

4 småhus, men rådmannen trakk saken for å utrede saken videre bl.a. for å beregne hva 

dette vil bety i økte driftsutgifter. Dette ble akseptert politisk. 

 

Venstre har etterlyst saken i kommunestyret tidligere. Vi var svært forbauset over at når 

saken nå endelig kom tilbake var det kun foreslått 2 boenheter som skulle plasseres i 

Skogveien og på Tinna. Det er bevilget midler til 4 hus og Husbanken har gitt tilsagn.  I 

saksutredningen heter det nå at der er vanskelig å anslå driftsutgifter da det avhenger av 

hvem som får tildelt boligene, hva de har behov for og hvilke hjelpetiltak som allerede er satt 

i verk. Ja, selvsagt er det slik! 

 

I formannskapet hadde SV foreslått at kommunen skulle holde fast ved intensjonen om 4 

boliger.  Etter litt diskusjon med SV og litt justering av forslaget stemte hele opposisjonen og 

2 fra Ap for at det skal bygges 4 boliger.   

 

Rådmannen ble bedt om å arbeide videre med hvor de to andre boligene skal plasseres.  

Etter vårt skjønn kan det også være et alternativ at det bygges tomannsboliger på de 

aktuelle tomtene. Vedtaket utelukker ikke en slik løsning. 

 

Konklusjon: Det er positivt å oppleve at det nytter å jobbe for det en tror på selv om vi er i 

opposisjon - og Ap og KrF støtter rådmannen helt fram til kommunestyret.  Det er bra at det 

finnes modige kvinner i Ap som tørr å stå for egne meninger! 

 

 

 

 

 


